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Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens förslag till 
regionstyrelsen 

SFI kommer som ett eget ärende på nämnden i september.   

 
 

 

Victoria Quinn Öjefors (V) ställde följande fråga:  

Jag har från olika håll fått uppfattningen att elever som går Spår 1 inom SFI 

(för nyanlända med svag eller ingen utbildningsbakgrund,) klarar sin SFI-

utbildning märkbart sämre jämfört med andra inom SFI. Inför etablering på 

arbetsmarknaden och ett fortsatt bra liv i det gotländska samhället är detta 

självklart olyckligt. Kvinnor har i högre grad svag utbildningsbakgrund än män. 

Den som aldrig gått i skolan och av tradition förväntas ta hand om hem och 

barn riskerar att bli ytterligare isolerad om den grundläggande SFI-

undervisningen inte ger resultat. Jag vill därför att förvaltningen uppdras att till 

nämnden redovisa resultaten inom SFI spår 1 under den senaste 

femårsperioden samt föreslår en åtgärdsplan för hur resultaten kan förbättras. 

 

Ärendets behandling under mötet 

Yrkande 

Ordförande Rolf Öström (M) föreslår att SFI kommer som ett eget ärende på 

nämnden i september. 

 Ordförande ställer proposition på sitt förslag och finner att det vinner bifall.  

 

  




